
Kaj žuli krajane Šentvida?
Čepiav so krajani in vodstvene struklure krajcvne skupnosti Šentvid
pred kratkim praznovali krajevni praznik, s katerim so počastili
spomin na revolucionarja Lojzeta Kebeta-Štefana in zaznamovali
številne jubileje, smo ob tem naš nedavni obisk namenili tistim
dejavnostim, ki so ta hip za Šentvid najnujnejše. Jožica MARKO-
VIČ, tajnica KS nam jih je nekaj naštela. Zlasti je opozorila na tiste,
ki zadnje čase bodejo v oči.

Prepotrebna je Šentivška le-
karna, vendar je še vedno kamen
spotike. Staro zgradbo je že
močno načel zob časa, denarja
pa zaenkrat ni, zato razmišljajo
celo o samoprispevku tistih kra-
jevnih skupnosti, ki gravitirajo
na Šentvid. In ker v našetn
zdravstvu marsikaj šepa, tudi
šentviška lekarna ni pri tem iz-
jema.,

V Sentvidu imajo sicer trgovi-
nice, banko in pošto, toda kaj,
ko so urbanisti pred leti pozabili
ali zanemarili dejstvo, da bo leta
1988 v Šentvidu živelo okoli 6000
krajanov in da je vse to, če pri-
štejemo še okoliške KS, kar že
imajo premalo in premajhno.

Starejši Šentvidčani se spomi-
njajo časov, ko so lahko hodili
v kino. Kina ni več, v Domu
Svobode, kjer so nekoč vrteli fil-
me, pa sedaj domujejo nekatere
družbenopolitične organizacije,
sam objekt pa je potreben nujne
obnove. 50 milijard bi potrebo-
vali, kje jih vzeti pa seveda nihče
ne ve. Vemo le to, da je dom
večnamenski in premalo izrab-
ljen.

Verjeli ali ne, v Sentvidu ima-
jo poleg valilnice še prašičerejo
s katero imajo že dalj časa oprav-

. ka ustrezne inšpekcijske službe.
Kmetijo DREMEC, kjer kru-

lijo prašički, ni težko najti, saj
smrad zaudarja daleč naokoli.
Na črno so zgradili tudi barakar-
sko naselje. Tam živi okoli 9 dru-
žin. Krajani se sprašujejo, morda
je sklenjen tihi sporazum med
barakarji in prašičerejo, sicer bi
se tako eni kot dragi lahko bolj
zavedali pritožb sosedov in kra-
janov, ki zaman trkajo na vrata
pristojnih služb.

Vse našteto še zdaleč ni vse.
Neurejena kanalizacija, parkiriš-
ča ob naselju Zvezda, vzdrževa-

nje lokalnih cest in ulic in zbiral-
nik vode so prioritetne naloge
krajevne skupnosti Šentvid. To
pa so tudi velike potrebe kraja-
nov, ki vztrajno trkajo na vrata
KS. Žal pa so tudi na tem sedežu
nemožni. Nemočni v prizadeva-
njih pa so tudi v vrtcu, ki še zdaj
nima igrišča. Imeli bi ga, če ne bi
bilo toliko zapletov okoli HO-
ČEVARJEVE domačije. Ob
vseh nakopičenih težavah se lah-
ko pohvalijo z aktivnostjo šport-
nikov z zgrajenimi igrišči zanje,
enoto glasbene šole Franca Štur-

Krajevna skupnost Šentvid je
v mesecu oktobru praznovala
svoj krajevni praznik, njena os-
novna šola Alojz Kebe pa 30.
letnico obstoja. Ob teh častljivih
dogodkih so v Domu Svobode
pripravili tudi bogat kultumo
umetniški program. V nabito
polni dvorani so ga izvedli učenci
OŠ Alojza Kebeta in učenci
Glasbene šole Franc Šturn. Na
slovesnosti je predsednik KS
Šentvid zaslužnim krajanom po-
delil krajevna priznanja, poz-
drami govor pa je imel ravnatelj
OŠ A. Kebe. Ob tej priložnosti
so na tej šoli izdali tudi svojo
brošuro s kronologijo dogodkov.

ma, dejavni pa so tudi upokojen-
ci, člani gasilskega društva, ki
letos praznuje 100 letnico ob-
stoja.

Na območju Šentvida je tudi
osrednja vojašnica BORISA KI-
DRIČA, ki se je vrasla v okolje,
saj s krajani dobro sodelujejo.
Pripomb na račun aktivnosti
družbenopolitičnih organizacij
tudi nismo slišali, saj delujejo
kot povsod, v okviru danih mož-
nosti. A tokrat bodi dovolj. Ob
razreševanju težav vas bomo,
dragi bralci seveda sproti obveš-
čali. Jože Čurin


